
Typ zápisu  Komise pro digitalizaci (KDIG) 

Pořadové číslo  2/2022 

Termín schůzky  26. 5. 2022 

Název  Zápis z 2. jednání KDIG 

Popis  

Předsedající: Bc. Vojtěch Žák 
Přítomni: Bc. Vojtěch Žák (osobně), BcA. Michal Berg (on-line), Lukáš Němeček 
(on-line), Mgr. Josef Slovák (osobně), Ing. Tomáš Zimáček (osobně), 
Omluveni: Ing. et Bc. Tomáš Šenkeřík, Kamila Buráňová, Ing. Jiří Jaroš, Radim 
Červenka  
Tajemník: Mgr. Alena Žáčková 
Místo zasedání: Zlín, 21. budova 
Začátek a konec zasedání: 16:00 – 17:15 
Zapisovatel: Mgr. Alena Žáčková 

 
1/2/2022 – Úvod 
 
Pan Žák přivítal členy komise, kteří se zúčastnili osobně i on-line a představil program komise. 
 
2/2/2022 – Prezentace  
 
Pan Zimáček prezentoval nový web a ePortál ZK (prezentace přiloženy). 
 
Na závěr obou prezentací položil pan předseda doplňující dotazy panu Zimáčkovi k novému webu i 
ePortálu. Všechny dotazy byly panem Zimáčkem zodpovězeny.  
 
Pan Žák navrhl, aby se KDIG na svých zasedáních věnovala především těmto oblastem: asistivním 
technologiím, ePortálu ZK a webu ZK a eNemocnici. 
 
Po domluvě s panem Jarošem by bylo vhodné, aby na některé z dalších komisí byla prezentována 
problematika eNemocnic  (zdravotnická dokumentace).  
 
3/2/2022 – Závěry z prostudování materiálů NPO  
 
Pan Žák požádal pana Něměčka, aby představil prostudované materiály z NPO.  
Výběr z komponentů, které jsou vhodné pro nastudování, uvedl pan Němeček tyto: 

- Digitální služby občanům a firmám 1.1 
- Digitální vysokokapacitní sítě 1.3 
- Udržitelná doprava 2.1 
- Snižování spotřeby energie 2.2. 
- Rozvoj čisté mobility 2.4 
- Renovace budov a ochrana ovzduší 2.5 
- Ochrana přírody a adaptace na klimatické změny 2.6 
- Inovace ve vzdělávání v kontextu digitalizace 3.1 
- Adaptace kapacity a zaměření školních programů 3.2 
- Systémová podpora veřejných investic 4.1 
- Zvýšení efektivity  veřejné správy 4.4 
- Rozvoj kulturního a kreativního sektoru 4.5 

 
Odkaz ke komponentům zde:  
https://www.brizy.cloud/customfile/e50362b73778a3e5cf348b9b9941d6f8.zip 
 
Pan předseda vytipoval a doporučil ke čtení dokumenty: 1.1, 1.3, 2.2, 2.4, 2.5, 3.1, 3.2, 4.1, 4.4. 
 
 
Pan Žák prostudoval předkládací zprávu – prostředky z NPO:  

- lze čerpat do roku 2026,  
- seznam projektů je obsáhlý a je jen těžko identifikovatelné, které projekty tam patří pro ZK,  
- financování z NPO:  

o optické kabely blockchain,  

https://www.brizy.cloud/customfile/e50362b73778a3e5cf348b9b9941d6f8.zip


o elektronické zdravotnictví – karty pacienta.  
 
Pan Slovák doplnil komponentu školství – školy dostaly finanční prostředky na digitální propast. Jedná 
se o příspěvky školám na nákup nových pomůcek pro IT (aby to podpořilo digitální gramotnost, 
robotizaci apod.). 
 
Paní Žáčková doplnila komponentu rozvoj čisté mobility – byla rozeslána nabídka na instalaci 
nabíječek pro elektromobily na ORP.  
 
4/2/2022 – Diskuze 
 
Pan Žák přítomné vyzval, aby se zamysleli nad ePortálem z pohledu bezpečnosti a penetračních 
testů.   
 
Další termín komise je naplánován na 23. 6. od 16hod. (můžeme být i on-line). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bc. Vojtěch Žák v.r. 
předseda výboru 


